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Schott Music Distribution. Buch. Book Condition: Neu. 24x15.6x cm. Neuware - OB sind es Songs, die man mit
großem Kino verbindet: Moon River, Somewhere Over The Rainbow, Scott Joplins Ragtimeklavier im 'Clou'
oder Charlie Chaplins Smile aus den 'Modernen Zeiten'. Dieses HeB bietet eine Sammlung legendärer Klassiker
der Filmmusik für gemischten vierstimmigen Chor a-cappella. Die Arrangements sind anspruchsvoll, gehen in
ihrer Komplexität über das Übliche hinaus und garantieren so die Wirkung des Originals. Sorgen Sie auf der
Konzertbühne für die gleiche Gänsehaut wie im Kinosessel - beim Publikum und bei den Sängern! Die größten
Filmsongs a-cappella, das ist ein außergewöhnliches und reizvolles Thema für ein Chorkonzert! Vorhang auf -
Bühne frei für tolle Chorarrangements! Der Chor-Oscar wartet . Schwierigkeitsgrad: 3It is oBen the songs which
are associated with cinema that are the most exquisite: Moon River, Somewhere Over The Rainbow, Scott
Joplin's ragtime piano in 'Clou' or Charlie Chaplin's Smile from 'Modern Times'. This volume contains a
selection of legendary film music classics for mixed four-part a cappella choir. The arrangements are
demanding, with their complexity going far beyond the usual, thus guaranteeing the same eOect as the
original. Give listeners and singers in the concert hall the same pleasure they experienced in the cinema. Draw
back the curtain, clear the stage, as these amazing choral arrangements unfold! Instrumentation: mixed choir
64 pp. Deutsch.
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